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ZAPISNIK

s 2. sjednice Vijeia roditelja Gimnazije dr. lvana Kranjteva Ourdevac odriane 9. prosinca 2A2L"
godine s potetkorn u 1"8.L0 sati.

Prisutni: Adela 5imunic Smiljanec, Dario Kuzrnii, Zeljka Hasan, Mihaeia Londar, Mirela Vranii i

Dubravka Fusii

Nisu prisutni:Antonija f-ist iSanja KarSic - Barkii - opravdaie svoj nedolazal<

Nazntni: Tomisiav Ostoji6 - ravnatelj i Jasna Horvat Vlahovii * pedagoginja

Zapisnidar: Dubravka Fusii

Predsjednica vijeia roditelja Adela 5imunic Smiljanec otvorila .je sjednicu, urtvrdila da je nazoina
veiina ilanova Vijeia roditelja, zahvalila ravnatelju Tomisiavu Ostojiiu ipedagoginji Jasni Horvat
Vlahovii na dolasku ispremnosti da nam daju objainjenja r"la neka naia pitanja te predloZila
sljededi

DNEVNI RED

3". Usvajanje zapisnika s 1. sjednice Vijeda roditelja
2, covtn protokol

3. Osvrt na dosadaSnje aktivnosti u ikoli
4. Aktualnosti u Skoli

5. Razno

Predsjednica Vijeia roditelja dala je predloieni Dnevni red na usvajanje nazodnima, koji ga
jednoglasno prihvaiaju.

Ad 1) Predsjednica Vijeia roditelja dala je nazodnirna na usvajanje zapisnik s 1. sjednice Vijeda
roditelja, koji ga jednoglasno prihvacaju.

Ad 2) Predsjednica Vijeia roditelja postavila je upit ravnatelju i pedagoginji vezan uz COVID

protokol, odnosno postoji li pisani dokument vezan uz ponaianje nastavnika idjelatnika 5kole,

uienika, roditelja idrugih pri dolasku u prostorije (kole. Ravnatelj odgovara da poltuju upute
osnivada ikole na nadin da djelatnici iudenici nose maske ida se dezinficiraju ruke pri ulasku u

prostorije ikole. lnformacije s roditeljima odriavaju se u dogovoru s razrednicima. Prostorije Skoie

dezinficiraju se po zavrietku svake smjene, odnosno 2x dnevno.
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Napominje da su svi nastavnici Gimnazije cijepljeni i da se trenutno ne provode mjere mjerenja

temperature i zasebnih ulazaka pojedinih razreda u udionice jer r.rdenici tako i tako dolaze

zajednidki autobusom ili nakon nastave zajednidki provode vrijeme. Takoder je dozvoljen izlazak

djece na hodnik pod odrnorom, a sa svrhom odriavanja mentalnog zdravlja.

Fedagoginja izjavljuje da inastavnici iudenici poltuju sve propisane mjere, djeca koja su u izolaciji

javljaju se nastavniclma pa su s njihovim izostankom odrnah svi t:poznati kako bi mogli pratiti

stanje ostale djecu u razredu.

Ravnatelj je upoznao prisutne o putovanju nastavnika iudenika 6imnaziie u Tursku u sklopu

Erasrnus projekta.

Vezano uz navedenu todku zakljudeno je da je pandemiju nemogr:6e driati pod kontrolom, da se

treba pridrZavati propisanih mjera, Stititi sebe iduge, ali isto tako ne podlijegati strahu.Skola se ne

smije smatrati samo mjestom gdje se udi, vei i mjestom gdje se djeca druie, a ito im je jako

nedostajalo u vrijeme provodenja on-line nastave.

Nitko se ne veseli on-line nastavi.

Ad 3) Nastavno na todku Ad 2) postavljeno je pitanje kako motivirati udenike na udenje i rad,

nakon skoro Z-godiinjeg rada od kuie. Pedagoginja pojainjava kako je nakon niza odrianih

razgovora sa svakim od udenika doila do zaklju6ka da je manje intrinzidno rnotivirane djece za

udenje, da su postali ovisniji o digitalnim tehnologijama (druitvene mreZe, kompjuterske igrice,

TV), da im je teEko rnijenjati stedene navike, a posebice nakon pradenja nastave od kuie ida veii

bro.i udenika ima problem sa spavanjem (do kasno su budni i dugo ujutro spava.iu)" Kao nadin

rjeiavanja navedenih problema istiie kvalitetniju organizaciju vremena (npr. ako je nastava u

popodnevnoj smjeni, oti6i na spavanje najkasnije do ponodi, kako bi sutradan ujutro mogli podeti s

udenjem), stvaranje prijateljskog okruienja u 5koii na relaciji nastavnik-udenik iudenici med'u

sobom 5to se postiie izbjegavanjem stresnih situacija (nenajavljeni ispiti ili propitivanja),

sudjelovanjem udenika u nastavi (prezentacije, postavljanje pitanja u sludaju nerazumijevanja) i

sudjelovanjem udenika u izvannastavnim aktivnostima. lako u Gimnaziji postoji puno razliditih

izvannastavnih aktivnosti (kulturnih, Sportskih, ekoloSkih, socijalnih ...) iste se zbog epidemioloikih

razloga nisu mogle odriavati kao prethodnih godina, 5to je takoder utjecalo na povezanost

nastavnika i udenika. Nastavnici !kole pokuiavaju stvoriti leierniju atmosferu s uienicima, jer je i

na takav nadin moguie postiii dobre rezultate. Uienici iskazuju zadovoljstvo atmosferom u Skoli uz

napomenu da se u Skoli puno radi. I sam uspjeh, koji se manifestira kao dobra ocjena, sudjelovanje

u natjecanju, prijateljsko okruienje, moie biti motivator za utenje iako su najveii i najbolji

motivatori svakog djeteta, od najranije dobi, roditelji jer imaju uvid u provodenje slobodnog

vremena. Angaiiranost udenika i povezanost djece s vrinjacima i obitelji najbolji su zaititni

iimbenici u ovoj nepredvidivoj situaciji. [Vlentalno zdravlje udenika je naruienije nego prije.

Udenike se u ikoli potiie na angaZman ipovezivanje razliditim akcijama poput tajnog prijatelja,

radionicarna iprojektima Skole koje provode nastavnici u sklopu izvannastavnih aktivnosti. elanovi

vijeda udenika su pokrenuli iakciju tajnog prijatelja na razini 5kole.
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Vezano uz same rezultate inicijalnih ispita iuspjehe uienika, ravnatel.| istide da je teiko i

nezahvalno komentirati brojke, a posebice na malim uzorcima, kad jedna ocjena moie utjecati na

prosjeini rezultat.

Kao razloge slabih rezultata na inicijalnim ispitima navodi duii vremenski period od zavrietka
nastave, neoptereienost rezultatom {inicijalni ispiti se ne ocjenjuju} inei<oriStenje stecenih znanja

{inforrnacije koje viSe i dei6e koristimo zapamtimo, a koje smo naudili i ne koristimo ih,

zaboravimo). Smatra da je nakon inicijalnih ispita dobro s djetetom pi'oanalizirati rezultate, ukazati

na,,slabe toike", potaknuti ih isavjetovati na koji nadin raditi da bi postigli bolje rezultate. 5

izvannastavnim aktivnostima je dobro zapoieti u 2. razredu kad se priviknu na nadin rada u
Gimnaziji, kad upoznaju profesore, kad se medusobno upoznaju i l<ad profillraju svoje interese.

Zakljudno, istide dobre rezultate udenika nale ikole na raznim natjecanjima, a ina samoj maturi
ito je icilj gimnazijskog programa: polaganje driavne mature iupis na ieljenifakultet.
Predsjednica Vijeia osvrnula se na zastarjeli izgled web stranice 5kole, a ito je prema objaSnjenju
posljedica kori$tenja starog besplatnog progranla itrebali bi dobiti novi program s boijim
moguinostinra) i zanemarivanje web stranice zbog provodenja cjelokupne nastave putem Teamsa.

Ad 4) Ravnatelj je dao izvjeiie vezano uz nadogradnju dijela Strukovne 5kole, ito bi udenicima

Gimnazije omoguiilo pohadanje nastave u jutarnjem turnusu.
Dovrietak radova na Strukovnoj Skoli predviden je za sijeian12022.g., a ad 09122. bi se sukiadno
dogovoru s ravnateljem Strukovne 5kole, za gimnazijalce uvela.jednosmjenska nastava u jutarnjem

turnusu, odnosno satnica provodenja nastave vratila bi se na staro, jutarnja smjena poiinjala bi

kasnije, satovi bitrajali 45 min idjeca bi imala odmore.

Podetak nadogradnje Gimnazije ovisi o financijskim sredstvima, a predviden je za sijeianj2022.9.
tako da bi zavrletak bio u sijednju 2023.g. Nadogradnja bi trebala biti financlrana sredstvima EU, a

ako ista ne bi bila odobrena, obeiao ih je osnivad (Kc-Ki iupanija)"
l\apominje da su to sve planovi, a zbog epidemiololke situacije.ie sve podloino promjenama.

Ad 5) Kao rezime sastanka istaknuta je sinergija na relaciji nastavnik-udenik-roditelj, kao kljui
uspjeha. Kao put k navedenom prof, Londar izrazila je iel.ju za organizacijorn zajednidkog izleta

kojeg vei svi ieljno iiiekuju.
Predsjednica Vijeia roditelja zahvaliia je prisutnima na dolasku isudjeiovanju te na iscrpnim

odgovorima od strane ravnatelja Tomislava Ostojii i pedagoginje jasne Horvat Vlahovii.

Predsjed nica Vijeia roditelja
c Smiljanec
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